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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem újítják fel a Gubacsi-híd közúti részét is?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Csepel  megközelíthetőségének  alapvető  problémája,  hogy  a  kerületet  Budapest  belvárosa  felől
csupán két irányból: vagy a Weiss Manfréd úton, vagy a Gubacsi-hídon keresztül lehet elérni. A
Gubacsi-híd állapota tragikus,  áteresztő képessége szűkös.  A kormány ugyan döntött  már  a  híd
felújításáról,  de  sajnálatos  módon  csak  a  vasúti  és  a  kerékpáros  rész  renoválása/kiépítése  fog
megtörténni a rendelkezésre álló 10 milliárd forintból. Miközben a legnagyobb baj a közúti híddal
van, annak felújítása nélkülözhetetlen.

A költségvetés tárgyalása során benyújtottam az erre vonatkozó módosító javaslatomat, azonban az
a kormánypárti képviselők részéről nem kapott támogatást. A XXI. században, amikor Budapestet is
rendkívüli  mennyiségű  autó  lepi  el,  és  köztudott  tény,  hogy  a  fővárost  nem  ilyen  mértékű
gépjárműforgalom elviselésére tervezték, nagyobb figyelmet kellene fordítani azokra a közlekedési
beruházásokra, amelyek biztosítják a közúti közlekedés hatékonyabb megszervezését, így ebben az
esetben is komplex felújításra lenne szükség, nem csak félmegoldásra.

A fentiek alapján arra kérem Tisztelt Miniszter Urat, legyen szíves tájékoztatást adni az alábbiakról:

Szerepel-e  a közép-,  illetve hosszútávú infrastruktúra fejlesztési  tervekben a Gubacsi-híd közúti
részének felújítása, átépítése? 

Hogyan  kívánják  megoldani  a  Gubacsi-híd  nem  megfelelő  áteresztő  képességéből  fakadó
anomáliákat? 

Van-e esély arra, hogy a Gubacsi-híd felújítására szánt forrásokat bővítsék annak érdekében, hogy a
híd komplex – a közúti szakasszal kiegészített - felújítása megtörténhessen? 



Tisztelettel várom válaszát.

Szabó Szabolcs

országgyűlési képviselő
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